

P.A. CHRONO

N A T O ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles • Tele 1 32 2 22 11 00 22 11 00 22 11 00

REGISTRY P.A.  
BUREAU I.270

APR 86

INTER/BRUXL.  
• 6-PREN 6-PRFR

32469  
920700

28th April 1986

NEWS CONFERENCE ON THE 6TH MAY SCG MEETING

Following a meeting of the Special Consultative Group (SCG) on Tuesday 6th May, the Director of Political/Military Affairs at the U.S. Department of State, Ambassador H. Allen Holmes, Chairman of the SCG, will hold a news conference in the Luns Press Theatre at the Alliance headquarters (Evere). The news conference at 12.15 hours will be entirely on the record and also open to the broadcast media.

28 avril 1986

CONFERENCE DE PRESSE DU 6 MAI SUR LE GCS

Le mardi 6 mai, l'Ambassadeur H. Allen Holmes, Directeur des affaires politico-militaires au Département d'Etat des Etats-Unis et président du Groupe Consultatif Spécial (GCS) donnera une conférence de presse à 12.15 heures dans la salle de presse Luns, au siège de l'Alliance (Evere) après la réunion du Groupe Consultatif Spécial. Cette conférence de presse, avec attribution de source, sera également ouverte à la presse radio-télévisée.